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Protokoll 7/2023   

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig 

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.  

2. Val av Ordförande  

    för mötet 

Mötet valde Mikael till Ordförande.  

3. Val av Sekreterare 

    för mötet 

Mötet valde Magnus till Sekreterare.  

4. Val av justerare för 

    mötet 

Mötet valde Magnus och Mikael. Magnus och Mikael 

5. Godkännande av   

    dagordning 

Dagordningen godkändes.  

6. Föregående  

    protokoll 

Protokoll 6/2023 godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport. 

Kassör Majlis berättade att det finns 

41.562 kr. på banken och ca 4.200 kr. i 

handkassan. 

 

b) Medlems- och licensantalet. 

Kassör Majlis berättade att klubben har 

38 medlemmar och 27 personer har löst 

licens för 2023. 

 

c) Hotellkostnad under omgång 2 av 

distriktsseriespelet i Östersund. 

Efter ett återbud i truppen, efter  

hotellbokningen, så togs beslutet att 

betala tillbaka utlägget som Inger gjort. 

 

8. Meddelanden a) Resumé SM-veckan Sommar. 

Vi är alla nöjda med vår insats och 

representanterna från SBF tyckte att vi 

hade engagerade medlemmar. 

 

b) Höstkonferens i Lund den 14-15/10. 

- Detta är en konferens där representanter  

  från alla distrikten skall närvara. 

- Anna-Lena var intresserad av att närvara  

  och skulle ta kontakt med Ordförande i 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



NSBF, Ole Jansson, för mer detaljer. 

 

c) 30-årsfest Nornan. 

Bostadsrättsföreningen Nornan ville ha 

med boule på programmet. Mikael var 

där och visade hur det går till. 

 

9. Tävlingar a) Svenska Cuperna 2023. 

Vi valde mellan att anmäla till Dam, V55 

eller V65. Vi tog beslutet att anmäla till 

V65 och det grundade sig i att vi där 

tidigare år visat framfötterna med en 

seger och en tredjeplats. Röster höjdes för 

att anmäla till Dam. Intentionen inför 

2024 är att damerna har företräde. 

 

b) DM 2024. 

Vi har blivit tilldelade arrangemanget. 

Datumen är ännu inte fastställda.  

 

c) Resumé seriespelet 2023. 

- Veteranlaget blev 2:a i Div. 4 Norra  

   Veteran – Södra gruppen. Resultatet  

   innebär att klubben tar steget upp till  

   Div. 3 Norra Veteran 2024. 

- Öppenklasslaget blev 3:a i Div. 2 Norra  

  Öppen och spelar även 2024 i samma  

  division. 

 

d) Umeå Fyrmanna den 14-15/10. 

- Tidigare fick vi en fråga från NSBF om  

   vi kunde flytta tävlingen till en annan  

   helg då datumet krockar med  

   Höstkonferensen. Vi ändrar inte  

   datumen. 

 

e) KM-trippeln den 23/9 2023. 

Vi tog beslutet att spela inomhus. 

 

f) Söka sanktion för tävlingar 2024. 

Vi kommer att söka sanktion för: 

- Köldknäppen 

- Umeveteranen 

- Umeå Fyrmanna 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Tävlingarna kommer att sökas på 

ungefärliga datum som 2023. 

 

10. Träningarna a) Hur länge tränar vi utomhus.  

Sista träningen utomhus blir onsdag den 

6/9. 

 

b) När börjar vi träna inomhus. 

Vi börjar träna inomhus måndag den 

11/9. 

 

c) Träningsavgifter. 

- Vi beslutade att höja hyran från 40 kr till  

  50 kr/tillfälle. 

- Ett terminskort kostar 1100 kr. 

- Om man har ett äldre 10-kort (för 400  

  kr) så kan man använda det. 

 

 

 

 

 

 

 

11. Grundutbildning för  

      tränare 

a) Datum. 

Den är uppdelad enligt följande: 

- 18/10: En digital introduktionskväll. 

- 11/11 på Idrottens Hus i Umeå. 

- 12/11 i Umeå Boulehall. 

 

b) Sista anmälningsdag. 

- Den 8/10. 

- Om någon i klubben är intresserad  

  kommer klubben att bidra med visst  

  stöd. 

 

 

 

12. Lagra information a) Gemensamt ställe att lagra 

information på. 

Hänskjuts till nästa möte. 

 

 

 

13. Övriga frågor a) Boule i Örnsköldsvik. 

NSBF kommer att göra en satsning med 

att vara med vid starten av att bilda en ny 

klubb. Detta arbete kommer vi i klubben 

att göra tillsammans med NIP. 

Majlis tar kontakt med Jan Bagge i NIP. 

 

 

 

 

 

Majlis 

14. Nästa möte Magnus kommer med ett förslag när han 

fått sitt nya schema. 

 

15. Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.  



 

       

 

        

       ____________________________                   _____________________________  

           Mikael Rännar, Ordförande                          Magnus Sandberg, Sekreterare 

 

 

          

 


